
Dz-07.0021.1.19.2022  

Protokół nr 130/2022 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 5 lipca 2022 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności 5 członków Zarządu, przewodniczący otworzył 

posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 21 czerwca 2022 r. 

2. Przygotowanie projektów uchwał, które będą mogły zostać wprowadzone do porządku 

obrad sesji zwołanej na 12 lipca 2022 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

3. Opiniowanie projektu uchwały, który będzie mógł zostać wprowadzony do porządku obrad 

sesji zwołanej na 12 lipca maja 2022 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

4. Podjęcie uchwały na podstawie upoważnienia udzielonego przez Radę Dzielnicy VII. 

5. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 1. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu ze 129. posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII 

odbytego w dniu 21 czerwca 2022 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie pięciu projektów uchwał na sesję Rady 

Dzielnicy VII zwołaną na 12 lipca 2022 r., po czym przystąpił do ich referowania. 

W pierwszej kolejności zreferował projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 

XLII/412/2022 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec w sprawie wniosku o rozeznanie prawnych 

oraz technicznych uwarunkowań inwestycji obejmującej dobudowę chodnika po północnej 

stronie ul. Księcia Józefa na odcinku od posesji nr 187 do posesji nr 195 A. 

W  dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLII/412/2022 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec w sprawie wniosku o rozeznanie prawnych oraz technicznych uwarunkowań 

inwestycji obejmującej dobudowę chodnika po północnej stronie ul. Księcia Józefa na 

odcinku od posesji nr 187 do posesji nr 195 A został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za 

(druk nr 439). 

W następnej kolejności zreferowany został projekt uchwały w sprawie wniosku o rozeznanie 

prawnych oraz technicznych uwarunkowań inwestycji obejmującej dobudowę chodnika po 

północnej stronie ul. Księcia Józefa na odcinku od posesji nr 287 do posesji nr 299. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o rozeznanie prawnych oraz technicznych uwarunkowań 

inwestycji obejmującej dobudowę chodnika po północnej stronie ul. Księcia Józefa na 



odcinku od posesji nr 287 do posesji nr 299 został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za 

(druk nr 440). 

Następnie przewodniczący Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie opinii 

dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej części działek nr 300/4, 306/6 obr. 17 jednostka 

ewidencyjna Krowodrza, położonych przy ul. Kamedulskiej w Krakowie. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej części działek 

nr 300/4, 306/6 obr. 17 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonych przy ul. Kamedulskiej 

w Krakowie został uchwalony jednomyślnie - 5 głosami za (druk nr 441). 

Następnie zreferowany został projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 został uchwalony jednomyślnie - 5 głosami za (druk 

nr 442). 

Jako ostatni z kolei zreferowany został projekt uchwały w sprawie rozdysponowana środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny i Magdalena Mardyła. 

Projekt uchwały w sprawie rozdysponowana środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2023 został uchwalony jednomyślnie - 5 głosami za (druk nr 443). 

Ad 3. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Ojców Pustyni ulicy 

zlokalizowanej w rejonie ulic Pylnej i Podłużnej w Krakowie, przygotowanym przez Komisję 

Kultury. Projekt ten na sesji Rady Dzielnicy w dniu 21 czerwca 2022 r. został odesłany do 

projektodawcy celem przeredagowania uzasadnienia. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Witold Górny, Krzysztof Jakubowski, Andrzej 

Hawranek. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Ojców Pustyni ulicy zlokalizowanej 

w rejonie ulic Pylnej i Podłużnej w Krakowie (druk nr 429 a) został zaopiniowany 

pozytywnie – 4 głosami za, przy braku głosów przeciw i wstrzymujących się. Krzysztof 

Jakubowski zgłosił votum separatum do uchwalonej opinii. 

Ad 4. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował podjęcie uchwały na podstawie 

upoważnienia udzielonego Zarządowi przez Radę Dzielnicy, po czym zreferował projekt. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Uchwała w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 

pkt 5 Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie – 5 głosami za (Uchwała nr 

131/2022). 

Ad 5. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 



 pisma: 1/ Wydziału Skarbu Miasta UMK, skierowane do Zarządu Transportu Publicznego 

oraz 2/ Zarządu Transportu Publicznego do Zarządu Dróg Miasta Krakowa – w sprawie 

określenia aktualnego stanu prawnego działek 457/7, 456/4 obr. K-14 w zakresie chodnika 

po zachodniej stronie ul. Mlaskotów przed posesjami Mlaskotów 4B i Salwatorska 23-25 – 

zapoznano się, 

 pismo Członka Zarządu Województwa Małopolskiego w sprawie zgłaszania kandydatur do 

nagrody „Kryształy Soli” – przyjęto do wiadomości, 

 wniosek Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 72 w sprawie ustanowienia na 

al. Modrzewiowej strefy K&R – pismo zostało skierowane do rozpatrzenia przez Komisję 

Infrastruktury,  

 pismo Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu UMK w sprawie przekraczania prędkości 

przez pojazdy komunikacji miejskiej w ciągu ul. Chełmskiej – w planowanym spotkaniu 

w terenie wezmą udział przedstawiciele Rady Dzielnicy, 

 odpowiedź Wodociągów Miasta Krakowa S.A. na pismo Stowarzyszenia „Nasza 

Olszanica” w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej dla ulic Szaserów i Powstania 

Styczniowego – zapoznano się, 

 informacja Wydziału Architektury i Urbanistyki UMK o wydaniu decyzji ULICP dla 

budowy samorządowego publicznie dostępnego Bulwaru Rudawy – przyjęto do 

wiadomości, 

 informacja przesłana przez radnego Dzielnicy VI Bronowice w sprawie realizacji zadania 

z BO 2019 pn. „Łączymy dzielnice – budowa podestu wzdłuż ul. Na Błonie” – zapoznano 

się, 

 notatki ze spotkań dotyczących organizacji ruchu w ciągu ul. Mydlnickiej, w dniach 1 i 14 

czerwca 2022 r. – zapoznano się, 

 odpowiedź Wydziału Geodezji UMK w sprawie Uchwały nr XLII/411/2022 Rady 

Dzielnicy VII w sprawie nadania nazwy Skwer im. Heleny i Romana Husarskich skwerowi 

zlokalizowanemu u zbiegu ulic Skibowej, Jodłowej i Księcia Józefa w Krakowie – 

zapoznano się. 

Ad 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że 7 lipca 2022 r. o godz. 13.00 w siedzibie 

Rady Dzielnicy odbędzie się spotkanie w sprawie koncepcji budowy linii tramwajowej Cichy 

Kącik – Azory. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 17.00 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                       

                                                               Szczęsny Filipiak 
 


